
Årsmöte med Östersunds AK den 17 februari 2011 

 

Närvarande: Ulf Ljunggren, Lennart Nilsson, Kari Mattila, Teresa Jonsson, Kenth 
Stenström, Stefan Kuttainen, Håkan Östlund, Pelle Zackrisson, Tomas Vasques, Johnny 
Sundstöm, Peter Aldberg, Niklas Jönsson, Hans Näslund, Johan Persson, Jens Hellberg 

 

1. Ulf hälsar alla välkommna och öppnade mötet, det 64:e i ordningen. 
 

2. Årsmötets behöriga utlysande godkändes. 
 

3. Föredragslistan godkändes. 
 

4. Till ordförande för mötet valdes Ulf Ljunggren och Teresa Jonsson som sekreterare. 
 

5. Till Protokolljusterare och rösträknare valdes Pelle Zackrisson. 
 

6. Verksamhetsberättelsen gicks igenom och godkändes. 
 

7. Kassörens redogörelse gicks igenom och godkändes. 
 

8. Revisionsberättelsen upplästes och godkändes. 
 

9. Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen och kassörer ansvarsfrihet för 2010. 
 

10. Årsavgiften för medlemmar 2012 blir oförändrad ungdomar 600 vuxna 800. 
 

11. Ulf Ljunggren valdes till ordförande 1år. 
Omval: Ulf Ljunggren som ledamot 2 år. 
Omval: Teresa Jonsson som ledamot 2 år. 
Omval: Stefan Kuttainen som styrelsesuppleant 1 år 
Omval: Kenth Stenström som styrelsesuppleant 1 år. 
 
Omval: Håkan Östlund som revisor 1 år. 
Omval: Hans G Nilsson som revisor 1 år. 
 
Till Revisorsuppleant valdes Johnny Sundström 1 år 
Till valberedning Nyvaldes Peter Aldberg och omval Göran Andersson 1 år. 
 

12. Årsmötet godkände styrelsens förslag av att föreningens ekonomi skall vara i balans. 
Årsmötet godkände styrelsen förslag om att ha en mediaansvarig. Till detta valdes   
Pelle Zackrisson.  



Årsmötet godkände styrelsens förslag av att ha en materialansvarig Henrik Näsholm är 
på förslag, styrelsen tar beslut på nästkommande styrelsemöte. 
Till tävlingansvarig fortsätter Ulf och Lennart. 
 
 
 

13.  Inga tillkommande ärenden men några förslag till styrelsen att göra en lista på vad 
som skulle lagas och i vilken ordning det görs.  
Att vi kanske behöver hålla fler tävlingar hemma så alla våra domare får döma nu när 
serien går under en helg och inte under två som det var i fjol. 
Information till de tävlande som ska på Norrländska, avresan kan bli redan på fredag. 
 
 

14.  Ulf tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 
Teresa Jonsson/sekr   Ulf Ljunggren/ordf 

.................................................  ................................................... 

 

Justeras 
Pelle Zackrisson 

.................................................... 

 


